
 
        R O M Â N I A
JUDEŢUL SATU MARE
CONSILIUL LOCAL AL
MUNICIPIULUI CAREI

PROCESUL VERBAL 
al şedinţei ordinare, din data de 13.12.2019
a Consiliului Local al Municipiului Carei 

Consiliul local al municipiului Carei a fost convocat pentru şedinţa ordinară, din data de
13.12.2019  de  primarul  municipiului,  iar  invitaţia  s-a  transmis  doamnelor  şi  domnilor  consilieri
împreună cu  proiectele  de  hotărâri  existente  pe  ordinea  de  zi,  în  data  de  09.12.2019. Publicitatea
şedinţei s-a realizat prin afişarea ordinii de zi la avizierul instituţiei. De asemenea, s-a publicat ordinea
de  zi  şi  pe  site-ul  primăriei  în  conformitate  cu  prevederile  Legii  52/2003,  republicată  privind
transparenţa decizională în administraţia publică.

Sunt prezenţi la şedinţă următorii consilieri :
                 

1. Cioltean Sorin-Ioan
2. Ciută Ilie
3. Csizmadia Zsolt
4. Fazakas Zoltán
5. Hágó Attila-Nándor
6. Keizer Ludovic
7. Leitner Róbert-Attila
8. Lukács-Rákoczi Levente 
9. Müller Ioan  
10. Oneţ Ioan 
11. Păuşan Marcel-Bujor          
12. Petkes Iosif
13. Putovici Tünde
14. Racolţa Ioan-Sorin
15. Roman Adrian
16. Szulák Lavinia-Carmen
17. Todea Carmen             
18. Vénig Gabriela

   
Lipse tește  domnul consilier Tempfli Vasile-Adalbert

Lucrările şedinţei sunt conduse de către domnul consilier Hágó Attila-Nándor-  
preşedinte de şedinţă.

Participă la şedinţa ordinară domnul Kovács Eugen – primarul municipiului, şefii de 
servicii din cadrul primăriei, presa judeţeană şi locală.

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Bună ziua stima i colegi. Dacă putem începe edin a săți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
terminăm cât mai repede.

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Bine a i venit în edin a ordinară din 13 decembrie 2019,ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
avem 11 proiecte de hotărâri i în cursul zilei de ieri i astăzi am primit încă trei referate de aprobare plusședinte ședinte 
2 documente pe care trebuie să le luăm la cuno tin ă de la BIO FLORISAL.ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă sunte i de acord cu cele 11 puncte plus cele 4 – 5ți colegi. Dacă putem începe ședința să
proiecte care au fost aduse ieri i azi.ședinte 
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Domnul preşedinte de şedinţă prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează : 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Carei pe anul 2019  –
ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 

2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea lucrării Refacere pavaj din jurul ansamblului 
monumental al Eroului Na ional Avram Iancuțiator – ini iator dl. Consilier local Ilie CIUTĂțiator 

3. Proiect de hotărâre  privind predarea în administrarea Fundaţiei Centrul de Promovare a 
Turismului Cultural „Grof Károlyi” a Castelului Karolyi şi a Parcului dendrologic Carei – 
ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 

4. Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  revocării  HCL  nr.  119/2009  privind  înfiin areațiator 
Centrului Cultural al Municipiului Carei – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 

5. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Organigramei i a Statului de func ii al aparatului deși a Statului de funcții al aparatului de țiator 
specialitate al Primarului Municipiului Carei – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-cadastrale în vederea dezlipirii 
imobilului teren extravilan înscris în C.F. 102805 Carei – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS

7. Proiect de hotărâre  privind scoaterea unor mijloace fixe din contractul de delegare nr 
12313/19.11.2009 încheiat cu S.C. APASERV SATU MARE S.A. – ini iator țiator dl. Primar Eugen 
KOVÁCS 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind repartizarea locuin elor socialețiator 
i de necesitate din Municipiul Careiși a Statului de funcții al aparatului de  – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 

9. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea închiderii serviciului social Centru de zi pentru copii
afla i în situa ie de risc de separare de părin i, a modificării structurii organizatorice în cadrulțiator țiator țiator 
Direc iei de Asisten ă Socială, a organigramei i a statutului de func iițiator țiator și a Statului de funcții al aparatului de țiator  – ini iator  țiator dl. Primar
Eugen KOVÁCS 

10. Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea închiderii  serviciului  social  Centrul  de primire  în
regim de urgen ă pentru victimele violen ei domestice, a modificării structurii organizatorice înțiator țiator 
cadrul  Direc iei  de Asisten ă Socială,  a  organigramei  i  a  statului  de  func iițiator țiator și a Statului de funcții al aparatului de țiator – ini iator  țiator dl.
Primar Eugen KOVÁCS 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu – proiect nr.  167/2019
elaborat de SC AD PAVI DINAMIC SRL Satu Mare privind GARAJE AUTO P-33 BOXE, beneficiar:
SILAGHI TIBERIU i so ia SILAGHI ANDREAși a Statului de funcții al aparatului de țiator  – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 

12. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  scutirii la plata impozitului pentru clădiri i terenurileși a Statului de funcții al aparatului de
aferente acestora apar inând ASOCIA IEI ORGANIZA IA CARITAS SATU MARE pentruțiator ȚIEI ORGANIZAȚIA CARITAS SATU MARE pentru ȚIEI ORGANIZAȚIA CARITAS SATU MARE pentru
anul 2020 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al  
Spitalului Municipal Carei pe anul 2019

14. Diverse

Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă cu unanimitatea voturilor celor 18 consilieri prezenţi la
şedinţă.

Se trece la discutarea proiectelor de hotărâre :

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Referatul de specialitate  pe care l-am primit azi se referă
la modificarea ultimului punct, dacă se poate discuta cele 2 referate.

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Carei pe anul 2019  –
ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
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Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor:  dacă are cineva întrebări legate de primul punct ? Dacă
nu atunci supun la vot.

Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea lucrării Refacere pavaj din jurul ansamblului 
monumental al Eroului Na ional Avram Iancu– ini iator dl. Consilier local Ilie CIUTĂțiator țiator 
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor:  dacă are cineva întrebări ?
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

3. Proiect de hotărâre privind predarea în administrarea Fundaţiei Centrul de Promovare a 
Turismului Cultural „Grof Károlyi” a Castelului Karolyi şi a Parcului dendrologic Carei – 
ini iator dl. Primar țiator Eugen KOVÁCS 
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică:discu ii în plen.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor:  dacă are cineva întrebări ? Ave i cuvântul d-l Ciută.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
D-l consilier Ilie Ciută: Nu am întrebări doar vreau să spun că ne vom complica situa ia i eu zicți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

că ar trebui să stăm să mai gândim cu totul altă formulă.
D-l Primar : ce înseamnă complica ii..ți colegi. Dacă putem începe ședința să
D-l consilier Ilie Ciută: nu vreau să dezvoltăm, de regulă în ultima edin ă eu nu prea vorbeam.ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să

Domnul Primar, în momentul când le dăm i spre administrare castelul, e clar că ei vor trebui să leședinte 
plătescă utilită ile, absolut totul. Nu vor avea banii ă tia i nu tiu cum le vom da noi banii..ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ședinte 

D-l Primar : i acum noi dăm.Și acum noi dăm.
D-l consilier Ilie Ciută: Nu, e în administrarea noastră numai îi trecem prin ei sau n-ar trebui. Nu

avem cum să plătim noi prin ei, pentru că este în administrarea ora ului nu a funda iei i sunt multeședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
aspecte la care ar trebui să ne gândim. Eu cred că pentru ni te semin e, ni te benzină i altele, cum că nuședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte 
le pot deconta,...o să vedem în timp o să ne creem mai multe probleme.

D-l  Primar :  Deci ca să poată  această  funda ie să- i  desfă oare activitatea,  trebuie să dăm înți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte 
administrare i loca ia i curtea mai concret, hai să vorbim mai pe simplu, ca să poată angaja om care săședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
taie iarba, trebuie să aibă curtea în administrare. Unde taie iarba, nu? Deci e o discu ie mai veche, dacăți colegi. Dacă putem începe ședința să
vre i sau cine are nelămuriri putem discuta după edin ă dar noi vrem să le dăm în administrare cum amți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
dat i colile să poată să i i desfă oare activitatea. Bineîn eles că apar complica ii, apar complica ii cuședinte ședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să
proiectele pe care le vom face acolo, oricând apar a a complica ii dar cel mai complicat ar fi dacă nuședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
le-am preda. Pentru că nu ai cum să gestionezi ceva dacă nu e dat în administrare. Proprietatea rămâne a
noastră, dăm numai administrarea, exact ca i alte institu ii cum sunt colile, de exemplu.ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

D-l consilier Ilie Ciută: sau cum este Pia a... i trebuie să vă plătescă impozit pe Castelți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
D-l  Primar  :  Pia a  este  o  altă  belea  pe  capul  nostru,  am predat  ni te  datorii  care  trebuie  săți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

încaseze...e mai lungă povestea, Pia a e un alt subiect.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Mul umesc. Altcineva dacă dore te să intervină ?ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 17 voturi pentru, 0 ab inere i 1 vot împotrivă (dl consilierți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
Ciută Ilie). 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării HCL nr. 119/2009 privind înfiin area țiator 
Centrului Cultural al Municipiului Carei – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
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Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor:  dacă are cineva să intervină? Întrebări ?
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

5. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Organigramei i a Statului de func ii al aparatului de și a Statului de funcții al aparatului de țiator 
specialitate al Primarului Municipiului Carei – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
D-l consilier Ilie Ciută: Foarte scurt. Din punctul meu de vedere organigrama este stufoasă iședinte 

apasă asupra bugetului local.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să răspundă? Dacă nu supun la vot.ședinte 
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 17 voturi pentru, 0 ab inere i 1 vot împotrivă (dl consilierți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
Ciută Ilie).  

6. Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei tehnico-cadastrale în vederea dezlipirii
imobilului teren extravilan înscris în C.F. 102805 Carei – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să intervină ?ședinte 
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

   7.  Proiect  de  hotărâre  privind  scoaterea  unor  mijloace  fixe  din  contractul  de  delegare  nr  
12313/19.11.2009 încheiat cu S.C. APASERV SATU MARE S.A. – ini iator țiator dl. Primar Eugen 
KOVÁCS 
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să intervină ? Întrebări ?ședinte 
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

      8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind repartizarea locuin elor sociale țiator 
i de necesitate din Municipiul Careiși a Statului de funcții al aparatului de  – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să intervină ? Întrebări ?ședinte 
D-l Primar : Am primit o observa ie i eu a  retrage acest proiect de hotărâre de pe ordinea de ziți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte 

pentru că am constatat ni te neconcordan e acolo i a  amâna pe următoarea edin ă, până ne lămurim.ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Deci vă rog să supune i la vot amânarea acestui punct 8 pe următoarea edin ă ca să lămurim acesteți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
neconcordan e care există în acest moment.ți colegi. Dacă putem începe ședința să

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Bine. Atunci supun la vot retragerea punctului 8.
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Se  supune  la  vot  retragerea  proiectul  se  aprobă  cu  18  voturi  pentru,  0  ab inere  i  0  voturiți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
împotrivă.

La edin ă au sosit consilierii jude eni Gindele Emeric, Eva Mărginean i Pinter Iosif. ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
D-l Primar : Ca să nu vă mira i, am invitat Consilieri Jude eni din Carei la edin a noastră inclusivți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să

pe d-l Pre edinte, bine el nu e Careian, să sperăm că până la sfâr itul edin ei vin to i.ședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să

      9. Proiect de hotărâre privind  aprobarea închiderii serviciului social Centru de zi pentru copii 
afla i în situa ie de risc de separare de părin i, a modificării structurii organizatorice în cadrul țiator țiator țiator 
Direc iei de Asisten ă Socială, a organigramei i a statutului de func iițiator țiator și a Statului de funcții al aparatului de țiator  – ini iator țiator dl. Primar 
Eugen KOVÁCS 
 Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să intervină ? Întrebăriședinte 
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

     10. Proiect de hotărâre privind  aprobarea închiderii serviciului social Centrul de primire în regim 
de  urgen ă  pentru  victimele  violen ei  domestice,  a  modificării  structurii  organizatorice  în  țiator țiator 
cadrul  Direc iei  de Asisten ă Socială,  a  organigramei i  a  statului  de func iițiator țiator și a Statului de funcții al aparatului de țiator – ini iator  țiator dl.  
Primar Eugen KOVÁCS  
 Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să pună întrebări?ședinte 
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

     11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu – proiect nr.  167/2019  
elaborat de SC AD PAVI DINAMIC SRL Satu Mare privind GARAJE AUTO P-33 BOXE, beneficiar: 
SILAGHI TIBERIU i so ia SILAGHI ANDREAși a Statului de funcții al aparatului de țiator  – ini iator țiator dl. Primar Eugen KOVÁCS 
 Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil cu excep ia d-lui Ciută.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: discu ii în plen.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să pună întrebări?ședinte 
D-na consilier  Vénig Gabriela: Am întrebat doar dacă este îngrădită proprietatea dar am primit

răspuns personal de la d-l Egli că da, este îngrădit.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva ? Dacă nu atunci supun la vot.ședinte 
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 17 voturi pentru, 1 ab inere (dl consilier Ciută Ilie) i 0 ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
voturi împotrivă. 

12.  Proiect  de  hotărâre  privind   aprobarea   scutirii  la  plata  impozitului  pentru  clădiri  iși a Statului de funcții al aparatului de
terenurile  aferente  acestora  apar inând  ASOCIA IEI  ORGANIZA IA  CARITAS  SATUțiator ȚIEI ORGANIZAȚIA CARITAS SATU MARE pentru ȚIEI ORGANIZAȚIA CARITAS SATU MARE pentru
MARE pentru anul 2020 
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
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Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă ave i întrebări ?ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

13.  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea rectificării  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  al
Spitalului Municipal Carei pe anul 2019  
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: consult comisiile 
Comisia învă ământ: aviz favorabil.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
Comisia juridică: aviz favorabil.
Comisia urbanism: aviz favorabil.
Comisia economică: aviz favorabil.
Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă ave i întrebări ?ți colegi. Dacă putem începe ședința să
D-l consilier Ilie Ciută: Nu am întrebări numai o precizare vreau să fac. Voi vota acest proiect de

hotărâre datorită cererii, adresei spitalului, toată suma se pune pentru salariile medicilor i fac precizareaședinte 
că nu-mi însu esc nicidecum anexa.ședinte 

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Dacă dore te cineva să răspundă? Dacă nu, atunci supunședinte 
la vot.

Se supune la vot proiectul se aprobă cu 18 voturi pentru, 0 ab inere i 0 voturi împotrivă. ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
   

Domnul pre edinte ședinte Hágó Attila-Nándor: Avem două comunicări din partea BIO FLORISAL, dacă
s-a discutat în comisii ? Dacă dore te cineva să intervină în cele două puncte ? ședinte 
 D-l Primar: d-l pre edinte, am rugat-o pe d-na Secretar să vă aducă, am formulat un răspuns laședinte 
cererea  de  majorare  a  pre ului.  Din  răspuns  vă  da i  seama că  în  principiu  sunt  2  aspecte.  Este  unți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să
regulament aprobat de Consiliul Local care precizează un aspect foarte important, se colectează în 5
frac iuni, separat hârtie, plastic .a.m.d. Conform unei legi care intră în vigoare de la 01 ianuarie, nu seți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
mai stabile te pe persoană ci pe kg. Deci nu se poate stabili un pre  per cetă ean ci pe kg sau volumședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să
careva dintre aceste 2 unită i de măsură. Părerea mea personală este faptul că cetă enii cât i firma trebuieți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
să ne obi nuim...să ne schimbăm obiceiurile. Sub chiuvetă avea fiecare o găleată sau ceva în care colectaședinte 
gunoiul.  Nu se mai poate a a. Trebuie separat colectat  care este compostabil,  separat plastic,  separatședinte 
hârtie, separat sticlă i firma să rezolve depozitarea, transportul i noi să selectăm. Dar cetă eanul ar aveaședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
grijă de acest lucru dacă ar avea ori un interes, că plăte ti comun , ori v-a fi taxat prin alt mod. Deci dacăședinte 
el spune că vrea un tomberon de 50 de litri i plăte te 20 de lei e o chestie, dacă îi trebuie un tomberon deședinte ședinte 
100 de litri plăte te dublu nu? Dar să- i poată alege cât...dar să aibă grijă...pentru că noi ce facem, avemședinte ședinte 
tomberon de 120 de litri, la case, mătură curtea i aruncă i pietri ul în tomberon, n-are importan ă câteședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
kg are. Trebuie să reducem cantitatea de de euri care se duce la groapă, cum zicem noi, adică la Doba.ședinte 
Dacă noi nu vom reduce o să plătim. Deci cumva trebuie să schimbăm mentalitatea i firma, bineîn eles.ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
O mare problemă este la blocuri. Nu văd rezolvarea decât dacă vom face peste tot asocia ie de proprietariți colegi. Dacă putem începe ședința să
i contractul să se încheie cu asocia ia de proprietari.  Pentru că altfel nu ai cum să urmăre ti fiecareședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

cetă ean. Să sperăm că firma BIO FLORISAL sau care va fi firma cu care o să colaborăm, vom reu iți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
aceste lucruri să le lămurim. E greu până învă ăm regulile i atunci v-a func iona. D-na Secretar a plecatți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
după răspuns.

D-l consilier  Păuşan Marcel-Bujor: D-le Primar la bloc nu cetă enii sunt de vină sunt anumiteți colegi. Dacă putem începe ședința să
persoane care răstoarnă tomberonul. Într-o diminea ă am văzut un cetă ean care răsturna...nu iu ce caută,ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
pâine, igări...ți colegi. Dacă putem începe ședința să

D-l Primar: Trebuie rezolvată depozitarea, inclusiv să se închidă, nu ? Nu avem altă solu ie decâtți colegi. Dacă putem începe ședința să
să facem ordine. Că cetă eanu, că firma, că nu tiu care...trebuie rezolvată problema. Trebuie mai multeți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
puncte de colectare i mai multe frac iuni a  de eurilor selectabile . Bine, în Germania e simplu, ai sticlăședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
ai PET-uri le duci la magazin i prime ti bani. La noi nu tiu de ce nu putem să introducem chestia astaședinte ședinte ședinte 
de i e destul de simplu. Dar să sperăm că o dată i o dată tot vom introduce pentru că...încă o dată crescședinte ședinte 
pre urile la depozitare vertiginos. i cantitatea...simplu, în Germania vine ma ina, cântăre te i î i lipe teți colegi. Dacă putem începe ședința să Și acum noi dăm. ședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
pe tomberon i vezi câte kg ai. Bineîn eles la ei intră automat în calculator i pac pac pac. Bine, noi maiședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
avem pu in până acolo, dar de ce să nu sperăm că i aici se poate i a a. Cât gunoi trimi i la groapă atâtți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
plăte ti. Dar noi trebuie să fim împin i cumva în direc ia asta.ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să

D-na consilier  Szulák Lavinia-Carmen:  Dar i  tipul  de containere dacă ar  fi  din acelea ca înședinte 
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străinătate în care se poate introduce dar nu se poate scoate ar rezolva problema, cum erau mai demult
acele containere în care se colectau haine i pantofi. Textilele sunt cele mai multe din fibre sintetice i nuședinte ședinte 
se dezintegrează. De aceea acel tip de container ar trebui mai des întâlnit pentru haine i pantofi i atunciședinte ședinte 
n-ar avea ce căuta din start decât resturi menajere i biodegradabile care implicit ne-ar conta mai pu in. Eședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
obliga ia lor să aducă acel tip de container din care nu se poate scoate doar introduse.ți colegi. Dacă putem începe ședința să

D-l Viceprimar: Da, ar fi o părere. Deci, dacă o dată introducem nu mai trebuie să scoatem iședinte 
atunci ar fi foarte bine.

D-na consilier Szulák Lavinia-Carmen: Din păcate un român a ajuns în ziare în Italia acum câ ivați colegi. Dacă putem începe ședința să
ani că s-a sufocat într-un asemenea container, obi nuit din România, îmi pare rău să spun,  a intrat i n-aședinte ședinte 
mai putut ie i i s-a sufocat...tipul de containere, în primul rând e vorba de tipul de containere. Degeabaședinte ședinte 
scrie pe el că umed, uscat... de unde să tiu eu că acum...ar trebui să fie la nivel na ional, un programședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
na ional.ți colegi. Dacă putem începe ședința să

D-l Viceprimar:  Responsabilitatea e  a tuturor  i  a noastră  i  a  FLORISAL-ului  a  următorilorședinte ședinte 
dintre ei dacă ar intra într-o...dacă ar intra unul dintre dumneavoastră, vin i eu...trebuie să învă ăm săședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
lucrăm...totul depinde numai i numai de noi.ședinte 

D-na consilier Szulák Lavinia-Carmen: Noi suntem persoane educate care tim să discernem dacăședinte 
e bine sau nu dar 80 % din popula ie nu este. Dar cu un program Na ional de informare i educare putemți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
să facem aceste lucruri.

D-l Primar: Nu a zis nimeni că este un lucru simplu dar trebuie să facem ni te pa i împreună. Euședinte ședinte 
nu a tept după un program Na ional ca să rezolve problema, noi vom fi obliga i cât de repede să pă imședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
înainte.

D-l consilier  Ilie Ciută:  Nu vreau să o contrazic  pe d-na consilier  dar nu cred că sunt 80 %
needuca i în Carei...ți colegi. Dacă putem începe ședința să

D-l Primar: Poate ăia educa i sunt mai ărani decât ceilal i...ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să
D-l consilier Ilie Ciută: eu cred că putem rezolva mult mai u or. De ce nu dorim noi să-l obligămședinte 

pe transportator să ne pună la dispozi ie pubele...ar fi mult mai u or, mult mai simplu să ne pună, celți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
pu in la case sau la blocuri sunt cele de hârtie care cu zilele nu se ridică. De ce nu se dau la case pubeleți colegi. Dacă putem începe ședința să
pentru plastic.. i mult mai repede s-ar rezolva problema i ar scădea cantitatea de gunoi.ședinte ședinte 

D-l Primar: Dacă mai avem la această temă, eu a  avea câteva generalită i.ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
D-na Secretar a împăr it răspunsul Primăriei către BIO FLORISAL consilierilor.ți colegi. Dacă putem începe ședința să
D-l consilier Ilie Ciută: Asta trebuie supusă la vot.
D-l Primar: Ce, scrisoarea? De ce? Lua i la cuno tin ă. Deocamdată nu este proiect de hotărâre iți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 

nici nu po i să faci proiect de hotărâre din moment ce BIO FLORISAL îmi cere ceva ce nu este conformți colegi. Dacă putem începe ședința să
regulamentului. Să- i reformuleze cererea. Alta este legea, alta este regulamentul, a a mai departe. Nuședinte ședinte 
am cum să-i răspund la acea cerere. 

D-l Primar: Dacă nu mai ave i la subiectul acesta, eu a  avea câteva cuvinte despre acest an.ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
D-l Primar: În fiecare an, la sfâr it, atât institu iile cât i familiile î i fac un bilan . Eu dacă fac unședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să

bilan  la noi la Primărie i la Consiliul Local din punct de vedere financiar niciodată n-am ie it a a deți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ședinte 
bine, pentru că, practic plătim tot ce e de plătit i din punctul meu de vedere sunt lini tit pentru că suntemședinte ședinte 
la zi cu plă ile i avem un optimism i în ceea ce prive te anul viitor. Din punct de vedere al investi iilorți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
n-au ie it  cele  planificate  i  majoritatea  erau  proiecte  Europene care  au  întârziat.  Dar  sunt  semnateședinte ședinte 
contractele de execu ie la majoritatea, excep ie fiind iluminatul public i cel social, în rest anul viitor dinți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
plin putem lucra că în sfâr it am reu it să pornim aceste proiecte. Eu sunt convins că niciodată nu o săședinte ședinte 
avem un an mai rău ca i acest an i dacă la anul, actualul Guvern se ine de promisiuni i ne dă 65 % dinședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
cota de impozit ne cre te cota pe lună cu treizeci i ceva la sută, deci putem să sperăm la un an lini tit dinședinte ședinte ședinte 
punct de vedere al veniturilor ora ului. Ce vede i la televizor pe mine nu mă îngrijorează pentru că dacăședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
î i  asumă Guvernul sau se trece prin Parlament,  toate aceste promisiuni se vor materializa în Legeaședinte 
Bugetului este ok. Faptul că deficitul bugetar se apropie de 4 % afectează via a nepo ilor no trii, darți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
România datorită lui Ceau escu stă bine pentru că avem un grad de îndatorare de 40 %. ceea ce sper eu,ședinte 
dacă liberalii materializează ce au zis, vom cheltui banii nu neapărat pe pensii i salarii ci pe dezvoltare.ședinte 
Ceea ce au făcut în schimb sociali tii au crescut salariile, în primul rând la bugetari. Dar dacă suntemședinte 
cinsti i  i  corec i,  dacă nu vor cre te  salariile peste tot,  pleacă lumea,  exodul  cetă enilor  români dinți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
România se poate opri prin salarii. Acum nu discutăm că face productivitate, ce produce, ce munce te darședinte 
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ăsta este un lucru foarte important. Trebuie să pricepem o dată, to i pleacă din România până nu prime teți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
cât gânde te el că merită. După părerea mea i în Consiliul Local i în Primărie lucrurile au mers normal,ședinte ședinte ședinte 
cum v-am spus încheiem un an bun din punct de vedere financiar, i privesc cu optimism anul viitor. Seședinte 
putea i mai bine, eu sunt convins, eu i colegilor le-am spus că a tept mai mult de la ei pentru că a  vreaședinte ședinte ședinte ședinte 
să meargă lucrurile i mai bine, dar, per total, eu sunt lini tit i fericit. Dacă dumneavoastră mai ave iședinte ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
ceva de adăugat...

D-l consilier Oneţ Ioan: A  dori i eu să spun câteva lucruri. Sus in ceea ce a spus d-l Primar, aședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
fost un an dificil, a a a părut la început dar se pare că am dus la bun sfâr it, cu bine, i cred că noi ca iședinte ședinte ședinte ședinte 
consilieri  locali,  poate  că  unii  dintre  noi  ar  trebui  să  fim  mult  mai  implica i  asupra  problemelorți colegi. Dacă putem începe ședința să
cetă enilor, pentru că noi am fost vota i să reprezentăm interesele dân ilor i interesele comunită ii. Credți colegi. Dacă putem începe ședința să ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să
că ar trebui să fim mai buni,  este punctul meu de vedere,  cred că ar trebui să fim mai constructivi,
probabil atuci vom ajunge la un real progres. Nu vreau să spun mai multe lucruri decât Sărbători fericite
să ave i parte de mult bel ug i un An Nou plin de realizări i probabil cu mai multe realizări atât dinți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ședinte 
partea administra iei locale cât i din partea noastră a Consiliului Local. Multă sănătate i un An Nouți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte 
fericit !

Domnul pre edinte  ședinte Hágó Attila-Nándor:  Mul umim. Dacă mai dore te cineva.  Dacă nu atunciți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte 
închid edin a i vă doresc i eu Sărbători fericite i An Nou fericit !ședinte ți colegi. Dacă putem începe ședința să ședinte ședinte ședinte 

D-l Primar: Ne vedem în sala festivă.

  PRE EDINTE DE EDIN ĂȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ ȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ ȚĂ                 SECRETAR
                   Attila-Nándor HÁGÓ         jr. Adela-Crina OPRI OIUȚĂ
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